
Protokoll fört vid årsstämma i SÖVS den 9 juli 2017 
 
 

1.  Val av ordföranden vid stämman. 
 Lennart Hagdahl valdes till ordförande. 
 
2.  Upprättande och godkännande av röstlängd 
 Upprättades, genomgicks och godkändes. 
  
 
3.  Förslag till sekreterare vid föreningsstämman 
 Ulf Bergström utsågs till sekreterare av stämman. 
 
4.         Val av två personer att jämte stämmoordföranden justera stämmoprotokollet 
     samt vid behov vara rösträknare. 
                  Hans Karlström och Claes Dyrssen utsågs justera stämmoprotokollet.  
 
5.  Prövning av om föreningsstämman blivit behörigen sammankallad. 
 Prövades och fastställdes att stämman blivit behörig sammankallad.  
 
6.  Godkännande av dagordningen vid stämman 
 Dagordningen godkändes. 
 
7.  Framläggande av styrelsens och revisorernas berättelser. 
 
 Lennart Hagdahl redovisade styrelsens arbete i stort och smått, med hänvisning till 

årsredovisning – och förvaltningsberättelse.. 
 
 Även i år har det endast fallit mindre mängder snö vilket gjort att kostnaden för snöröjning har 

varit låg.  
 Sladdning av vägen har utförts av Svante Tengbom och ordföranden som praktikant. Stort tack 

Svante. 
 Under året har föreningen av Mark och Väg beställt en upprustning av körbanan får 

brevlådorna och upp till första vägskälet, arbetet var beställt och överenskommet med 
entreprenören att utföras före skolarna avslutning, vilket inte uppfyllts. Ny sistadag för att 
utföra arbetet är satt till den 31 augusti. 

 Betalningsivern har varit god och alla har betalt sina avgifter. 
 
 Bo Wolvan redovisade revisionsberättelsen och revisorernas granskning av räkenskaperna. 

Revisorerna  godkände förvaltning och årsredovisningshandlingar, enligt revisionsberättelsen. 
 
8.  Beslut om  
 

a. Fastställande av resultat- och balansräkningar. 
Resultat- och balansräkningarna fastställdes. 

 
b. Dispositioner beträffande föreningens vinst eller förlust enligt den 
      fastställda balansräkningen   
      Beslutades att disponera vinstmedel i ny räkning.  
 
c. Ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna. 



Styrelsens ledamöter beviljades ansvarsfrihet. 
 
 
9.     Beslut avseende framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna. 
 En motion hade inkommit, dock 3 veckor för sent vilket gjorde att stämman beslöt att 

motionen skulle tas upp under punkten övriga frågor för behandling. 
 
10. Beslut om ersättning till styrelseordföranden, övriga styrelseledamöter, revisorer 
 och valberedning. 
     Inga förändringar beslutades, dvs ingen ersättning utgår.  
 
11.      Beslut om styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 
 Styrelsens förslag om oförändrad avgift samt budget antogs av stämman.  
 
12.      Beslut om antal styrelseledamöter och –suppleanter, revisorer och –suppleanter 
 Beslutades att inte göra några förändringar avseende antal ledamöter, suppleanter,           

revisorer och revisorssuppleanter. 
 
 13.     Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter 
 Tre medlemmar i styrelsen hade avsagt sig omval. Lennart Hagdahl och Ulf Bergström sitter 

kvar på sitt andra år. Valberedningens förslag är att två nya medlemmar utses enligt följande: 
Bo Wolwan och Sven Pettersson väljs på 2 år var alltså fram till 2019.  

 Lennart Hagdahl Ulf Bergström, Bo Wolwan och Sven Pettersson skall utgöra styrelsen fram till 
årsmötet 2018.  

  
Stämman beslöt enligt valberedningens förslag. 
 

       Anders Tengbom och Claes Dyrssen valdes som styrelsesuppleanter.  
 
 14.      Val av revisorer och suppleanter. 
                 Till revisorer valdes Jan Torell och Hans Karlström och till revisorssuppleanter valdes Susanna 

Gernandt och Per Högberg. 
 
 15.      Val av valberedning 
                 Mats Seyffarth och Svante Tengbom valdes att utgöra valberedning. 
 
16.      Stämmoprotokollet  
 Protokollet kommer att hållas tillgängligt på föreningens hemsida.  
 
17.      Övriga frågor. 
               a. Nästa årsmöte  
 inget beslut om plats för 2018 års årsmöte togs då ingen anmälde intresse. Styrelsen 

återkommer under sensommaren/hösten till medlemmarna med förfrågan   
  
 Nästa årsmötet skall hållas den 8:de juli 2018. 
 
 b. Madeleine Björks motion (9#) om att montera lampor/belysning på infartsstolparna till vår 

enskilda väg diskuterades. Det konstaterades att det är problem med strömförsörjningen 
varpå ärendet hänskjuts till styrelsen att utvärdera och besluta om. 

  c. Pär Åkerstrand lyfte frågan om ett gemensamt sopkärl för de som bor längsmed 
Fladenstigen, att användas under vintertid, detta för att minska belastningen och slitaget i 
”Elvins Backe” Pär tog på sig uppgiften att utreda möjligheterna med sophämtarna och 



tomtägarna för att finna en bra plats. I samband med denna diskussion resonerades det även 
om den återkommande frågan om att anlägga en vändplan vid Hedbergs grind. Per Högberg 
informerade om sannolikheten i att fackliga krav kan tvinga föreningen till beslut om framtida 
gemensam sopanläggning. Det beslutades att styrelsen skall utreda frågan under året.
  

 d. Lottie Dyrssen Fred framförde en önskan om att få vägavgiften via ett inbetalningskort enligt 
den gamla modellen. Efter diskussion erbjöd sig Mats Seyffarth att se om det fanns en 
möjlighet att skapa en lösning där de som önskar kan hämta sin faktura via hemsidan.  

 
e. Ordföranden tog upp och föreslog att vi avskriver ej betalda vägavgifter från 2014 och 
tidigare. Beloppet understiger 2000kr. Beslöts enligt förslag. 

                     
 f. Sist men inte minst, Svante Tengbom tog upp ett litet problem som endast gränsar till 

vägföreningens uppdrag. Vårt klassiska midsommarfirande har fått ekonomiska problem då allt 
färre betalar den obligatoriska 100–lappen i glasburken för dragspelaren. Det beslöts att 
vägföreningen garanterar ett belopp på 2 500 kr men det förutsätts att det även i framtiden 
betalas 100 kr per familj som deltar i midsommarfirandet. 

 
   
 
 
 
Ingarö den 11 juli 2017 
 
 
 
Vid protokollet;     Justeras; 
 
 
 
 
 
Ulf Bergström    Hans Karlström  
 
 
 
 
Lennart Hagdahl    Claes Dyrssen 
 
stämmoordförande 


